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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/09                                                                                          
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 22 października 2009r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1430. 

I. Obecność.                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 17 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie                  
z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu. 

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1. Sprawy regulaminowe:                                                                                     
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                        

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

03 września 2009r.,                                                                                          

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                     
3. Informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim                   
w okresie od 1 stycznia do 31 sierpnia 2009r.                                                            
a) stanowisko Zarządu,                                                                                           

b) stanowiska Komisji.                                                                                

4. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2008/2009.                                                                                              
a) stanowisko Zarządu,                                                                                       
b) stanowiska Komisji.                                                                                                      

5. Sprawozdanie z przeprowadzonej reorganizacji Starostwa 
Powiatowego w Goleniowie.                                                                                       
a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                    

b) stanowiska Komisji.                                                                                         

6. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Powiatu. 
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7. Informacja Starosty z analizy oświadczeń majątkowych 
pracowników Starostwa.                                                                                   
8. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                  
a) wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego na okres 

przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji przedsięwzięcia pn. 

„Modernizacja kotłowni w ZSP w Nowogardzie (wykonanie przyłącza 

gazowego),                                                                                                 

b) uchylająca uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 

Rolniczego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Maszewie,                                                                 

c) zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji przedsięwzięcia – 

budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej dostępu do 

aplikacji i e-usług,                                                                                         

d) zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów wyodrębnienia                      

w ramach Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii                                     
w Nowogardzie Centrum Aktywizacji Zawodowej,                                                                   
e) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                              

f) zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy 

Społecznej w Nowogardzie, SmuŜyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. 

Piłsudskiego 9,                                                                                                  

g) udzielenia poręczenia na wekslu in blanco spłaty poŜyczki pozyskanej                 

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie,                         

h) zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 
2009r.                                                                                                                              

9. Blok informacyjny:                                                                                                      
- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                             

- informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                       

10. Wolne wnioski.                                                                                                         
11. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                      
12. Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a.                                                                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXVIII sesji 

Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości oraz media, a następnie 

w oparciu o listę obecności stwierdził, Ŝe na Sali obrad jest 17 radnych, co 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad.1.b.                                                                                                       
Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował, aby dotychczasowy pkt 8 e) 

stał się pkt 8h).  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

- w pkt 8.e) podjecie uchwały w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

- w pkt 8.f) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 

statutu Domowi Pomocy Społecznej w Nowogardzie, SmuŜyny  2 z filią                        

w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

- w pkt 8.g) podjecie uchwały  w sprawie udzielenia poręczenia na wekslu                   
in blanco spłaty poŜyczki pozyskanej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

Ad.1.c.                                                                                                                 
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iŜ protokół                         

z XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie odbytej w dniu 03 września 2009r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są 

uwagi do powyŜszego protokołu? 

Radni uwag nie zgłosili.  

Protokół został przyjęty 16 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się,                      

w obecności 17 radnych.   

Ad.2.  

1. Radny Józef Bednarz zapytał jaki jest los uchwały nr XVI/168/08                 
z dnia 24.04.2008r. w sprawie utworzenia przez Powiat Goleniowski 
spółki z o.o. pn. „Fala”. Radny stwierdził, Ŝe od dnia podjęcia niniejszej 
uchwały minęło juŜ 1,5 roku, a radny nie ma Ŝadnej informacji na 
temat tworzonej spółki Radny dodał, Ŝe jest juŜ uruchomiony hostel 
przy KRS „FALA” i oczekuje informacji od kiedy jest czynny, jakie jest 
obłoŜenie i jakie są koszty funkcjonowania?  
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2. Radny Waldemar Tunkiewicz zapytał dlaczego wynajmujący halę 
sportową w ZSP w Goleniowie nie mają moŜliwości korzystania z szatni 
gdyŜ jest ona zamknięta oraz dlaczego hala nie jest sprzątana. 

3. Radny Józef Bednarz wniósł zapytanie w sprawie montowania 
skrzynek energetycznych przez ENEA na ul. Matejki, ul. Szczecińskiej. 
Jakie przepisy normatywne (normy budowlane, przepisy                                   
o bezpieczeństwie) zezwalają na ich montowanie w ciągu ruchu  
pieszego (chodnikach) w środku ciągu? 

4. Radny Zygmunt Heland wniósł o przeanalizowanie rozwiązań parkingu 
usytuowanego tuŜ przy przystanku autobusowym przy ul. Wojska 
Polskiego 3 w Nowogardzie. Zdaniem radnego linia łamana 
wyznaczająca przystanek autobusowy jest zbyt długa, a jej 
posadowienie jest nieracjonalne  

5. Wniósł do Zarządu Powiatu o przyjrzenie się właściwemu sprawowaniu 
funkcji dyrektorów szkół, którzy w zadaniach inwestycyjnych 
włączonych do WPI na lata 2008-2015 wysoko punktowanych nie 
zabezpieczyli środków własnych.     

6. Radny Rafał Torzewski wniósł o wystąpienie do organów 
odpowiedzialnych za stan wałów przeciwpowodziowych, by na bieŜąco 
dbały o ich stan techniczny. 

7. Radny Rafał Torzewski zawnioskował o spowodowanie udzielenia 
odpowiedzi przez Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich na 
wcześniej składaną interpelację w sprawie uzupełnienia                                    
w oznakowaniu skrzyŜowania drogi wojewódzkiej nr 112 i drogi 
powiatowej nr 0717 Z (Stepnica-Widzieńsko-Grzybnica). 

8. Radny Józef Bednarz wniósł o poddanie pomysłu Politechnice 
Szczecińskiej temat pracy dyplomowej o zagroŜeniu powodziowym 
naszego powiatu.  

9.  Radny Zygmunt Heland wniósł o przygotowanie radnym raportu                    
po przeprowadzonym remoncie w ZSZ w Goleniowie. 

10.Radny Z. Heland wniósł o wyjaśnienie, którą drogę z dróg powiatowych 

we wsi Karsk zaliczono do kategorii dróg gminnych?                                                 

11.Radny Cz. Siwek wniósł zapytanie jak wygląda sprawa utrzymania 

budynku po policji i jakie poniesiono dotąd rzeczywiste koszty 

utrzymania obiektu od momentu przejęcia tego budynku na mienie 

powiatu?   

Ad.3.                                                                                                        
Materiał dot. sytuacji na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim                       
w okresie od 01 stycznia do 31 sierpnia 2009r. stanowi zał. nr 3 do 
protokołu.  
 
Ad.3.a.                                                                                                                     
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe przedłoŜony materiał był 
omawiany na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 08 października i został 
pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd. 
 
Ad.3.b.                                                                                                            
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
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połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy materiał przyjęły do wiadomości. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem niniejszego materiału 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Ad.4.                                                                                                              
Raport o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 
stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad.4.a.                                                                                                                               
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iŜ przedłoŜony materiał był 
omawiany na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 08 października 2009r. i 
został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd. 
 
Ad.4.b.  
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy materiał przyjęły do wiadomości i nie wniosły Ŝadnych 
zastrzeŜeń. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem niniejszego materiału 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Ad.5.                                                                                                        
Sprawozdanie z przeprowadzonej reorganizacji Starostwa Powiatowego                       
w Goleniowie stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
 
Ad.5.a.   
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iŜ powyŜsze sprawozdanie było 
omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 08 października 2009r.                    
i zostało pozytywnie zaopiniowane przez Zarząd. 
 
Ad.5.b.  
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜsze sprawozdanie po długiej dyskusji przyjęły do wiadomości. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem niniejszego materiału 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Ad.6.                                                                                                                       
W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu Witold 
Kaleczyc odczytał Informację Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Powiatu, która stanowi zał. nr 6 do protokołu.    
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Przewodniczący dodał, Ŝe do chwili obecnej nie wpłynęła z Urzędu 
Skarbowego do Biura Rady informacja z analizy oświadczeń majątkowych 
radnych za 2008r.  
 
Ad.7.                                                                                                                 
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił informację Starosty                              
z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Starostwa. Informacja ta 
stanowi zał. nr 7 do protokołu.    
 
Ad.8.a.                                                                                                  
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego na okres przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji 
przedsięwzięcia pn. „Modernizacja kotłowni w ZSP w Nowogardzie 
(wykonanie przyłącza gazowego)” przedstawił Starosta T. Stanisławski . 
Projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
 

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego na okres 
przekraczający rok budŜetowy w celu realizacji przedsięwzięcia pn. 
„Modernizacja kotłowni w ZSP w Nowogardzie (wykonanie przyłącza 
gazowego)”, Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVIII/284/09 stanowi zał. nr 9 do protokołu.                       
 
Ad.8.b.                                                                                                      
Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Technikum Rolniczego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Maszewie omówił Starosta T. Stanisławski, który 
stanowi zał. nr 10 do protokołu.   
 
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały.                                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Rolniczego w Maszewie 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie, Rada 
głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVIII/285/09 stanowi zał. nr 11 do protokołu.              
 
Ad.8.c.                                                                                                          
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji 
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przedsięwzięcia – budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej 
dostępu do aplikacji i e-usług przedstawił Starosta T. Stanisławski. Projekt 
ten stanowi zał. nr 12 do protokołu.            
 
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.                                   
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji przedsięwzięcia budowy 
Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej dostępu do aplikacji i e-usług, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/286/09 stanowi zał. nr 13 do protokołu.              
 

Ad.8.d.                                                                                                
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o dofinansowanie 
kosztów wyodrębnienia w ramach Powiatowego Urzędu  Pracy w Goleniowie 
oraz Filii w Nowogardzie Centrum Aktywizacji Zawodowej, ze środków 

Funduszu Pracy, który stanowi zał. nr 14 do protokołu przedstawił Starosta 
T. Stanisławski. 

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.                                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 
zaopiniowania wniosku o dofinansowanie kosztów wyodrębnienia w ramach 
Powiatowego Urzędu Pracy w Goleniowie oraz Filii w Nowogardzie Centrum 
Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy, Rada głosowała 
jednogłośnie w obecności 17 radnych.     
 
UCHWAŁA NR XXVIII/287/09 stanowi zał. nr 15 do protokołu.              
 
Ad.8.e.                                                                                                               
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który 
stanowi zał. nr 16 do protokołu przedstawił Starosta T. Stanisławski.  
 
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.                                   
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W wyniku przeprowadzonego głosownia za przyjęciem uchwały w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie                         
w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXVIII/288/09 stanowi zał. nr 17 do protokołu.              
 
Ad.8.f.                                                                                                        
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi 
Pomocy Społecznej w Nowogardzie, SmuŜyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. 
Piłsudskiego 9, który stanowi zał. nr 18 do protokołu.  
 
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.                                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie nadania statutu Domowi Pomocy Społecznej                                  
w Nowogardzie, SmuŜyny 2 z filią w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9, 
Rada głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXVIII/289/09 stanowi zał. nr 19 do protokołu.              
 
Ad.8.g.                                                                                                                   
Projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia na wekslu in blanco spłaty 
poŜyczki pozyskanej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                       
i Gospodarki Wodnej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego           
w Goleniowie omówił Starosta T. Stanisławski. Projekt uchwały stanowi zał. 
nr 20 do protokołu.  
 
Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 
udzielenia poręczenia na wekslu in blanco spłaty poŜyczki pozyskanej                     
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dla 
Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, Rada 
głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.                             
 
UCHWAŁA NR XXVIII/290/09 stanowi zał. nr 21 do protokołu.              
 
Ad.8.h.                                                                                                        
Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 
rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2009r., który stanowi zał. nr 22 do protokołu omówił 
Starosta T. Stanisławski  
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Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej w imieniu 
połączonych Komisji Rady tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji BudŜetu                                
i Infrastruktury oraz Komisji Spraw Społecznych i Oświaty poinformował, Ŝe 
Komisje powyŜszy projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. Pan K. Lembas 
dodał, Ŝe Komisje długo dyskutowały nad tą uchwałą, która budzi niepokój        
w kwestii dochodów własnych. W dalszym ciągu budynek po policji nie został 
sprzedany, a przychody z sprzedaŜy są zaplanowane w dochodach powiatu 
na ten rok. Radni chcą wiedzieć jakie działania podejmie Zarząd                              
w przypadku braku zaplanowanych dochodów do końca tego roku ze 
sprzedaŜy mienia? Jakie działania Zarząd podjął juŜ w powyŜszej sprawie?    
 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, Ŝe Zarząd pilnuje 
wydatków, dodatkowo z Wydziału Gospodarki Gruntami i Nieruchomości 
mamy informację, iŜ najpóźniej 04 grudnia budynek po policji powinien 
zostać sprzedany. W związku z tym w tej uchwale nie ma poczynionych zbyt 
drastycznych ruchów po stronie cięć wydatków po to, by bilansować ten 
budŜet. JeŜeli zajdzie taka potrzeba to na grudniowej sesji zostanie 
przedstawiony do korekty Radzie bilans wydatków i dochodów.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 
zmiany budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu Goleniowskiego na 2009r., Rada 
głosowała jednogłośnie w obecności 17 radnych.   
 
UCHWAŁA NR XXVIII/291/09 stanowi zał. nr 23 do protokołu.              
 
Ad.9.                                                                                                     
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami stanowi zał. nr 
24 do protokołu.  
 
Radny Czesław Siwek zapytał jak wygląda w chwili obecnej forma 
zarządzania skoro zostało zlikwidowane dodatkowe stanowisko 
wicedyrektora ds. sportowych w ZSP w Goleniowie?  
Następnie radny zapytał w sprawie pkt na str. 2 dot. odstąpienia od dalszych 
przetargów na sprzedaŜ nieruchomości. Jak wygląda sprawa utrzymaniu 
budynku po policji i jakie poniesiono rzeczywiste koszty utrzymania od 
momentu przejęcia tego budynku po policji?   
Radny Zygmunt Heland zapytał o: 
- którą drogę we wsi Karsk drogę powiatową zaliczono do kategorii dróg 
gminnych?  
- wnioski szkół na wypłatę nagród jubileuszowych, z okazji Dnia Nauczyciela 
oraz odpraw emerytalnych dla nauczycieli z czego to wynika  i czy te środki 
były zaplanowane w budŜecie? 
- jaka jest sytuacja w ZSZ po remoncie i poprosił o przygotowanie radnym 

raportu po przeprowadzonym remoncie w ZSZ w Goleniowie?                                  

- z czego wynika i dlaczego jest tak duŜe zadłuŜenie w związku z wynajmem 

lokalu w b. hotelu „Cisy”, jak do tego doszło?   
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Radny Waldemar Tunkiewicz zapytał jak doszło do wypłaty nienaleŜnej 

pomocy pienięŜnej na częściowe pokrycie kosztów utrzymania dziecka                  

w rodzinie zastępczej w wysokości 16.178,50 zł?  

 Na pierwsze pytanie radnego Cz. Siwka odpowiedział Wicestarosta                     
T. Kulinicz, iŜ w ZSP w Goleniowie zmniejszyła się liczba oddziałów,                     
a w związku z tym jest teŜ mniejsza liczba zastępców czyli wicedyrektorów. 
Dlatego dyr. Malkowski zdecydował o likwidacji stanowiska wicedyrektora 
ds. sportu pozostawiając dyr. ds. dydaktycznych i dyr. ds. wychowawczych.  
 
Następnie Starosta T. Stanisławski odpowiedział radnemu na 2 pytanie                   
w kwestii odstąpienia od dalszych przetargów na sprzedaŜ nieruchomości, to 
wynika z przepisów iŜ po ogłoszeniu pewnej ilości przetargów jest moŜliwość  
przejścia do rokowań.    
Starosta dodał, iŜ wszędzie tam gdzie jest rozłoŜenie na raty, bądź teŜ 
umorzenie to jest to decyzja po przeprowadzeniu wszystkich procedur jakie 
są niezbędne w przepisach prawa. Tam gdzie nie jest moŜliwe ściągnięcie 
naleŜności Zarząd idzie na pewne ugody. 
 
Następnie radna A. Fedorczuk-Smolira równieŜ zapytała jak to się stało, Ŝe 
PCPR wypłacił nienaleŜną pomoc pienięŜną na częściowe pokrycie kosztów 
utrzymania dziecka w rodzinie zastępczej? 
 
Pani dyr. PCPR Krystyna Jaworska odpowiedziała, Ŝe ta sytuacja miała 
miejsce w rodzinie gdzie rodziną zastępczą dla bardzo chorego dziecka jest 
babcia, która dostarczyła orzeczenie o niepełnosprawności tego dziecka i na 
tamten moment uzyskała prawo do otrzymywania pomocy pienięŜnej                   
w wysokości wyŜszej o 20%. Później dostarczyła kolejne orzeczenie                      
i oczywiście dalej otrzymywała większą pomoc pienięŜną i po trzecim 
orzeczeniu PCPR zaczęło sprawdzać, iŜ to wzbudziło pewne podejrzenie                    
i okazało się, Ŝe babcia tego dziecka sfałszowała wszystkie orzeczenia. 
Dlatego biorąc kwotę o 20% wyŜsza plus odsetki dało tak duŜa kwotę. 
Ponadto PCPR zawiadomiło prokuraturę o podejrzeniu popełnienia 
przestępstwa. Jedynym świadczeniem, z którego babcia utrzymuje się wraz              
z wnukiem jest świadczenie rentowe więc nie ma szans odzyskać 
jednorazowo te pieniądze. Babcia dziecka wystąpiła do Zarządu Powiatu                    
o wyraŜenie zgody na spłatę tego długu w ratach po 300 zł i potrącane będą    
z miesięcznej pomocy pienięŜnej na rzecz dziecka.  
 
Skarbnik Z. Mazur odpowiedział radnemu Z. Helandowi, Ŝe odprawy 
emerytalne i nagrody jubileuszowe są przesuwane do budŜetów szkół tylko 
wtedy kiedy jest wniosek o ich wypłatę.   
Radny Józef Bednarz stwierdził, Ŝe brak dyr. sportu w ZSP w Goleniowie 
narusza strukturę organizacyjną szkoły.   
Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział radnemu, Ŝe dyr. ZSP odpowiada za 
wszystkie działania, natomiast za część KRS „Fala” odpowiada Pani 
kierownik gospodarcza. A cała struktura organizacyjna szkoły jest w trakcie 
zmian. 
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Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał pismo z Urzędu Gminy 
Radgoszcz w sprawie udzielenia pomoc w związku ze stratami 
spowodowanymi powodzią jaką miała miejsce na przełomie czerwca i lipca 
br. Pismo to stanowi zał. nr 25 do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował 10 min przerwę, aby Zarząd mógł 
zastanowić się w jakiej formie i w jakiej wysokości moŜna pomóc tej gminie.  
 
Przerwa od godz. 1355 – 1405  
 
Radny Józef Bednarz zaproponował, aby zwrócić się do Związku Powiatów 
Polskich o wsparcie tej gminy. 
 
Starosta T. Stanisławski poinformował Radę, iŜ Zarząd Powiatu zorientuje się 
na najbliŜszym posiedzeniu w jaki sposób moŜe pomóc tej gminie                           
i przedstawi swoje stanowisko w tej sprawie na najbliŜszej sesji.  
 
Ad.10.                                                                                                  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił protokół            
z przeprowadzonej kontroli dot. przyczyn nie ukończenia prac remontowych 
w Zespole Szkół Zawodowych w Goleniowi, co uniemoŜliwiło inaugurację 
roku szkolnego 2009/2010 oraz kontroli gospodarki finansowej SPSP                        
w Goleniowie za I półrocze 2009r. Protokół ten stanowi zał. nr 26 do 
protokołu.     
 

Radny Józef Bednarz wniósł zapytanie w sprawie montowania skrzynek 

energetycznych przez ENEA na ul. Matejki, ul. Szczecińskiej. Jakie przepisy 

normatywne (normy budowlane, przepisy o bezpieczeństwie) zezwalają na ich 

montowanie w ciągu ruchu  pieszego (chodnikach) w środku ciągu? 

Radny Zygmunt Heland wniósł o przeanalizowanie rozwiązań parkingu 

usytuowanego tuŜ przy przystanku autobusowym przy ul. Wojska Polskiego 

3 w Nowogardzie. Zdaniem radnego linia łamana wyznaczająca przystanek 

autobusowy jest zbyt długa, a jej posadowienie jest nieracjonalne  

Radny Z. Heland zaprosił wszystkich radnych na 23.10.2009r. (piątek) na 
godz. 17 do kościoła w Strzelewie na warsztaty pieśni przy kościelnej.  
 
Radny Czesław Siwek wniósł do Zarządu Powiatu o przyjrzenie się 
właściwemu sprawowaniu funkcji dyrektorów szkół, którzy w zadaniach 
inwestycyjnych włączonych do WPI na lata 2008-2015 wysoko 
punktowanych nie zabezpieczyli środków własnych. 
 

Radny Rafał Torzewski wniósł o wystąpienie do organów odpowiedzialnych za 

stan wałów przeciwpowodziowych, by na bieŜąco dbały o ich stan techniczny. 
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Radny Rafał Torzewski zawnioskował o spowodowanie udzielenia odpowiedzi 

przez Zachodniopomorski Zarząd Dróg Wojewódzkich na wcześniej składaną 

interpelację w sprawie uzupełnienia w oznakowaniu skrzyŜowania drogi 

wojewódzkiej nr 112 i drogi powiatowej nr 0717 Z (Stepnica-Widzieńsko-

Grzybnica). 

Radny Józef Bednarz wniósł o poddanie pomysłu Politechnice Szczecińskiej 

tematu pracy dyplomowej o zagroŜeniu powodziowym naszego powiatu.  

Ad.11.                                                                                                                             
Starosta T. Stanisławski poinformował, Ŝe na interpelacje udzieli odpowiedzi 

na piśmie. Jedynie krótko zasygnalizował nt powołania spółki na KRS „FALA” 

w Goleniowie, iŜ niniejsza spółka zostanie powołana w momencie kiedy ta 

działalność będzie się bilansować.   

Ad.12.                                                                                                                     
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady                       

W. Kaleczyc o godz. 1430 dokonał zamknięcia XXVIII sesji Rady Powiatu                       

w Goleniowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu  

  Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                                             
Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 20 października 2009r.  

   

 


